

本校學生參與了以下的資優教育課程 (2023/24 學年)：

(English Version only) The University of Hong Kong HKU Academy for the Talented
HKU Dentistry Academy for the Talented
(English Version only) The University of Hong Kong Summer Institute—Secondary School Programmes
Advance AI application development with Python
(English Version only) The University of Hong Kong Junior Science Institute
Mathematics in Action I (Maths)
Exercise and Health: Strategies on Health and Exercise Performance
香港中文大學教育學院資優計劃課程
生物化學與疾病 II
愛寫作—筆下留人
高等數學入門——數學與科學世界 (線上課程)
音·藝·人生
數學思維與解難初階
數學奇趣探索
管窺物理世界
生物化學、免疫與感染 I
詞曲創作樂
建築設計繪圖概論
透視異常心理學
香港中文大學少年英才科學院
奇妙的物理世界
生命各階段的營養需求
統計模型及大數據分析
香港科技大學中學雙修課程
階段二 (生命科學)
香港科技大學優才增益課程 (暑期課程)
淺談博弈論的數學原理
基礎微生物學：病菌或寶藏
「解剖」動物生理學
香港教育大學人工智能及數碼能力教育中心
使用產生人工智慧工具進行學習的出勤證書計劃
香港資優教育學苑課程 (香港資優教育學苑學員：16 位學生) (English Version only)
Leadership Camp
Common-core Programme “Know More About Giftedness”
International Biology Olympiad – Hong Kong Contest 2023
STEAM Talk (Level I): Smart Dentistry Transforming Patient Experience
Biotechnology Talk (Level III): Trends in Stem Cell Research and Modern Biotechnology
Innovation Course (Level II): Artificial Intelligence and Internet of Things Application – Making Innovative Smart Living Products (Phase I)
Opportunities and Challenges 2023: Building and Innovating with DNA
Environmental Science Course (Level III): Analytical Research on Climate and Sustainability (Phase I)